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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:372 74 tons lastbilar

Ett sätt att minska utsläppen från den tunga trafiken är att göra transporterna 
effektivare, till exempel genom att tillåta tyngre fordon där mer last kan 
transporteras per fordon. Moderaterna och Alliansen har därför drivit på för att 
regeringen ska genomföra förändringar i den riktningen.

Nyligen presenterade Trafikverket en rapport där det preciseras vilka vägar som 
kan vara aktuella för den tyngre trafiken. Enligt förslaget i rapporten är det bara 
en mindre del, ungefär 8 procent, av vägnätet som kan bli aktuellt.

Bedömningar från berörda aktörer ger vid handen att det med det presenterade 
förslaget blir svårt eller till och med omöjligt att alls använda 74 tons lastbilar. 
Därmed skulle hela intentionen med förslaget falla.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Avser statsrådet och regeringen att agera för att säkerställa att 74 tons lastbilar 
blir möjliga att använda i praktiken?

………………………………………

Jonas Jacobsson Gjörtler (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-11-24
Besvaras senast
2016-11-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


